
STUDENTSKÁ KOMORA 
 Akademického senátu 
 Fakulty ekonomické 

Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 6/07 ze dne 27. 6. 2007 

Přítomní senátoři: P. Boháčová, L. Lev, J. Prokopec, J. Sladovník, Ing. J. Tlučhoř 
Přítomno: 5 senátorů, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 
Nepřítomen: J. Vrážel 

Program zasedání: 

1) Zahájení 6. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Setkání SK AS FEK ZČU se studenty 

3) Hodnocení kvality výuky LS akademického roku 2006/2007 

4) Zhodnocení účasti na zasedáních SK AS FEK ZČU za dosavadní funkční období 

5) Různé 
 

Ad 1) Zahájení 6. zasedání SK AS FEK ZČU  
 
Předseda SK AS FEK ZČU L. Lev přivítal přítomné senátory na šestém zasedání SK AS FEK 
ZČU a seznámil je s programem zasedání. 
 
Návrh: Schválení programu tohoto zasedání. 
Hlasování– pro: 5 hlasů, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

Ad 2) Setkání SK AS FEK ZČU se studenty  
 
Studentští senátoři debatovali o výsledku setkání se studenty, které připravili a na které se 
dostavilo v Plzni zhruba 10 studentů a v Chebu bohužel nikdo. 
Možným problémem byla podle některých „nedostatečná“ propagace, i když byly vyvěšeny 
letáky, které na tuto akci upozorňovaly a byl rozeslán hromadný e-mail studentům. Tento  
e-mail byl bohužel rozeslán jen v předstihu 3 dnů, jelikož do té doby to z technických důvodů 
nebylo možné. 
 
To, že studenti dorazili v tak malém počtu, nesvědčí podle SK AS FEK ZČU o tom, že by 
studenti neměli problémy a připomínky, ale spíše o tom, že většina studentů si ztěžuje někde 
„potají“, ale bojí se řešit věci otevřeně.  
 
Přesto by SK AS FEK ZČU chtěla poděkovat všem, kteří se na tuto akci dostavili a svými 
názory a příspěvky přispěli k řešení několika problémů.  
Každý student se může kdykoliv obrátit na jakéhokoliv člena SK AS FEK ZČU se svým 
problémem, který se SK bude snažit co nejdříve vyřešit. 
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Ad 3) Hodnocení kvality výuky LS akademického roku 2006/2007 
 
L. Lev navrhl rozeslání hromadného e-mailu studentům FEK ZČU, který se bude týkat 
přizvání všech studentů k hodnocení kvality výuky za předešlý semestr. Důvodem je velice 
nízká účast jak studentů všeobecně, tak právě studentů FEK ZČU.  
 
Pokud se bude evaluace výuky účastnit stále malý počet studentů, nebude mít ani nadále toto 
hodnocení valnou vypovídací hodnotu a tak se k tomu také budou stavět vyučující tak, jak 
tomu je do této doby. V případě, že by se podařilo výrazně zvýšit počet studentů, kteří 
dotazník vyplní, zvýší se samozřejmě i reakce pedagogů. 

Ad 4) Zhodnocení účasti na zasedáních SK AS FEK ZČU za dosavadní funkční období 
 
L. Lev s P. Boháčovou předložili vypracovanou statistiku účasti studentských senátorů na 
zasedáních SK AS FEK ZČU. Všichni členové SK AS FEK ZČU se na zasedání dostavovali 
téměř 100% . Výjimkou byl Jiří Vrážel, který se dostavil pouze na 50% zasedání SK AS FEK 
ZČU. 

Ad 5) Různé 
 
Členové SK AS FEK ZČU debatovali o problému plagiátorství, který se na fakultě objevil. 
Tato problematika se ale netýká jen FEK ZČU, ale školství obecně. 
Ing. J. Tlučhoř řekl, že má s tímto zkušenosti, protože je současně pedagogem. Neuvádění 
zdrojů, někdy dokonce opisování vět, či dokonce celých článků je podle něho některými 
studenty užívanou praxí. Je však na každém vyučujícím, jak vzniklou situaci řeší. Domnívá 
se, že by ale měly existovat určité jasně vymezené hranice, které tuto problematiku řeší. 
 
 

V Plzni 20. 7. 2007 

 Lukáš Lev  Pavla Boháčová 
 předseda SK AS FEK místopředsedkyně SK AS FEK 
 


